
Ordinært møde i Hjørring Vandråd d. 07 12 2009 
Referat: 

UDagsorden:  

1. Godkendelse af referat 
2. Orientering 
3. Orientering fra Kommunen 
4. Orientering fra Grundvandsrådet 
5. Nye priser fra Analytek 
6. Eventuelt 

Hæstrup Harken og Skibsby var fraværende. 

1. Godkendt 

2. 35 vandværker i Danmark har forhøjet bakterieindhold www.danskekommuner.dk 
Miljøminister efterlyser handlingsplan vedr. evt. forurening af drikkevand. 
Hvis der skal tegnes underslæbsforsikring gennem FVD er det et krav at det er en registreret revisor 
der underskriver vandværket regnskab. 
Ingen orientering fra DVN 

3. Knud Mikkelsen 
Vandforsyningsplanen i Hjørring Kommune 
Høringsfasen er afsluttet d. 18 11 2009 og der har været 2 indsigelser 
1 fra Naturfredningsforeningen og 1 fra privat person vedr. jordvarmeanlæg. 
Viggo Larsen 
Alle værker er blevet synet, der er ros til alle for værkernes tilstand. 
Det er vigtigt at prøvehaner er afmærket korrekt og tydeligt. 
Vigtigt at der bliver meldt tilbage på henvendelser i rette tid. 

4. 
Knud Mikkelsen orienterede om mødet i grundvandsrådet 
Kommende indsatsplaner Stenhøj, Lendum, Lørslev og Sønderskov bliver kortlægning afsluttet i 1. 
halvdel 2010 (OSD 9) 
Øvrige områder afsluttes kortlægning i 2011 
Referat fra Grundvandsrådet lægges fremover på Vandrådets hjemmeside. 

5. Søren fremlagde priser på analyser 
Analytek er noget billigere end Eurofins 
Der laves fælles tilmelding, det enkelte værk bestemmer selv hvilket de vil bruge. 

6. Søren rykker vedr. contraventiler for at få materialet lagt på Vandrådets hjemmeside. 
Bjarne ønsker flere emner på Takstbladet, dette er henlagt til den ny bestyrelse. 

Referat Ivar Nielsen 

Referenten beklager den sene udsendelse, der skyldes et meget stort arbejdspres på Job. 


